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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért szüntették meg a levelezős hallgatók 
tömegközlekedési kedvezményét?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Az új tömegközlekedési tarifarendszer, bár számos pozitív elemet hordoz, az egyetemista levelezős
hallgatók  számára  jelentős  anyagi  hátrányt  jelent.  Megszűntek  ugyanis  a  levelezős
diákigazolvánnyal igénybe vehető utazási kedvezmények, ami jelentős terhet ró ezekre a diákokra. 
 
Kérem, hogy válaszoljon a kérdéseimre. 
 
Mi indokolta a levelezős hallgatók kedvezményének megszüntetését, és így a tanulmányokkal 
összefüggésben jelentkező utazási költségek növelését?
Mérlegelik-e a kedvezmény visszaállítását?
 
Várom válaszát!
 
Tisztelettel, 
 Jámbor András 
országgyűlési képviselő


